
Participatieraad Gemeente Assen 
Verslag d.d. woensdag 12 juli 2017 

Zaal 3 

 

Aanwezig Mellie Metiarij, Pieta Claus, Willy van de Kolk, Henk Grootjans, Ingrid Wortelboer, 
Lianne Nesselaar 

Gasten  

Afwezig Ria Haan (mk), Linda Kikkert (mk) 

Notulist M. Loppersum 

 

Agendapunt Omschrijving 

1. Opening en vaststelling agenda 
Willy opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Het puntje vakantie 
komt later tijdens de vergadering nog aan bod.  
  

2. Mededelingen 

 Lianne heeft een bijpraatafspraak inzake jeugd gehad, het verslag hiervan 
volgt nog. 

 

3. Notulen juni 2017 
Het verslag van de vergadering van 14 juni 2017 wordt zonder wijzigingen 
vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
Niemand is naar de opening van het nieuwe Werkplein geweest.  
 

4. Signalen uit het veld 
Cliëntervaringsonderzoek → Lianne is hier met Ria geweest. Het gesprek kwam hier 
niet echt op gang en de diepgang en begrip in het gesprek werd gemist. Het verslag is 
nu ook binnen en dit spreekt voor zich. De zichtbaarheid van de gemeente blijft 
belangrijk. We kunnen wel kritische vragen stellen hierover en vragen of de 
gemeente de participatieraad hierin wil betrekken. Willy neemt dit punt mee met de 
besprekingen met de gemeente.  
 
Lianne geeft aan dat swaggteams nu worden ingezet op scholen en dit wordt na de 
zomer uitgebreid. Dit wordt ook door de werkgroep jeugd gevolgd.  
 
Pieta was bij de bijeenkomst van Mijn Buurt Assen in de Oude Molenwijk. Ongeveer 
30 mensen uit de hele buurt zijn hier geweest. De bewoners zijn tevreden over het 
groen en de ruimte in de buurt. Wel hebben ze moeite met parkeren en is er sprake 
van wateroverlast. Het kleine winkelcentrum aan de Troelstralaan verloederd. Ook is 
er op dit moment enige verjonging in de buurt en de bewoners willen iets meer doen 
aan speelgelegenheid.  
 
Pieta heeft het voorstel om Rita Overdiep uit te nodigen zodat Rita breder informatie 
aan de raad kan geven. Dit wordt op de actielijst gezet. De bedoeling is om haar uit te 
nodigen voor de vergadering van oktober. Willy of Ria gaat dit regelen. 
 
Mellie is met Ingrid in Groningen geweest bij Kion. Dit was een interessante 
bijeenkomst en het onderwerp was de transformaties. Opvallend was dat men 
eigenlijk veel ideeën heeft maar dat het uitproberen is omdat het hoe en wat niet 
bekend is. Men is feitelijk nog zoekende.  



 
De informele vergadering van afgelopen keer was een werkbezoek bij 
Vluchtelingenwerk, de informatie die verteld is, is zoals het is. Het is het werk van 
Mellie, alleen is het wel vrijwilligerswerk. Ze werkt drie dagen per week in Ter Apel. 
Het is indrukwekkend wat voor werk hier wordt verzet. Het voorstel is om een 
vervolgbezoek te plannen bij een andere afdeling. Mellie gaat dit oppakken om te 
regelen.  
Willy heeft zich opgegeven voor de bijeenkomst bekend maakt bemind. 
Op 23 september is er een open dag in Ter Apel bij vluchtelingenwerk. 
 
Henk heeft gisteren veel wateroverlast gehad, ook is gesproken over het rioolstelsel. 
De bewoners willen nu actie ondernemen en hiervoor is een actiegroep opgericht.  
 
Lianne geeft aan dat iedereen zich kan opgeven voor de workshop werken met 
netwerken. Nicolien Waanders kan hiervoor worden gemaild en je krijgt dan data van 
haar terug. Henk en Lianne hebben de verkorte versie gevolgd. De gemeente Assen 
financiert dit. Afgesproken wordt dat iedereen zich voor zichzelf gaat opgeven. Willy 
neemt contact op met Nicolien en zal de informatie doorsturen naar de leden van de 
participatieraad.  
 
Willy is vanmiddag bij de omgevingsvisie van de gemeente geweest. Dit was boeiend, 
er moet een nieuwe visie ontwikkeld worden. Het was een interactieve bijeenkomst 
welke in 3 blokken was verdeeld. In september worden ook inwoners gevraagd. Het 
is de bedoeling dat er eind dit jaar een concept plan is.  
 
Willy is afgelopen maandag bij een bijeenkomst van SamSam geweest er was een 
lege agenda, maar het was wel een interessante bijeenkomst. Ook Vaart Welzijn was 
hierbij aanwezig evenals Corrie Overbeeke. Ook zal Willy in september een keer 
meedoen met de sociale alliantie. Als netwerk is dit wel een belangrijke bijeenkomst.  
 
Willy heeft periodiek overleg met Corrie en Aaftien van de RCPA. Dit overleg is 
belangrijk om te kijken of er samengewerkt kan worden en de stukken door te 
nemen. Tijdens dit overleg is gesproken over de huishoudelijke hulp en over de 
evaluatie ombudscommissie. Zowel het verslag van Vaart Welzijn en de monitor 
wordt gebruikelijk als kennisgeving aangenomen. Signalen worden meegenomen. 
Willy stelt voor dat de monitor meer in de werkgroepen wordt uitgewerkt.  
 

5. Actielijst juni 2017 / ingekomen post ter bespreking 

 Diverse sollicitatiebrieven → dit punt komt later nog aan bod. 

 Info zorgbelang – vn verdrag 12 september → Willy gaat hier naar toe.  

 Vaart Welzijn – Rapportage 1e kwartaal 2017 → dit is ter kennisgeving en 
wordt meegenomen in het werkbezoek. Pieta heeft niet helder hoe het 
precies zit met Vitaal vrijwilligerswerk. Willy geeft aan dat dit punt wordt 
meegenomen in het gesprek met de gemeente hoe vrijwilligerswerk is 
georganiseerd en wat de opdracht is voor Vaart Welzijn.  

 Dina Groenewold – gesprek verbonden partijen (21, 25 of 29 augustus) → 
Willy en Pieta gaan hier naar toe.  

 Koepeladviesraden – ALV 5 oktober → Mellie gaat hier naar toe 

 Corrie Overbeeke – vijfde monitor sociaal domen → dit wordt voor 
kennisgeving aangenomen. Voor Jeugd is dit uitgediept en zijn de vragen 
meegenomen. 

 

 Gemeente Assen – reactie advies integrale beleidsplan armoede en 



schuldhulpverlening → dit is ter info. 

 Thomas Otterman – Assen omgevingsvisie 12 juli → dit is reeds toegelicht. 
 

6. Voortgang Participatieraad  
6.1 Vacature nieuwe leden en voorzitter 
Per mail is iedereen op de hoogte gesteld wat de uitkomst is van de 
sollicitatiegesprekken. Henk was ervan overtuigd dat het een andere procedure was 
dan zoals het nu is gegaan. In de beleving van Henk zou er eerst teruggekoppeld 
worden om daarna een beslissing te nemen wie wel en niet in de raad zouden 
komen. Henk heeft hierin de feedback gemist. Het gaat met name om de procedure 
van het aannemen van kandidaten. Zoals de procedure nu gedaan is staat vermeld in 
het huishoudelijk reglement. Willy geeft aan dat hij het gebruikelijk vind dat indien er 
een sollicitatiecommissie is dat deze dan ook meteen de beslissing kan nemen. Over 
dit punt is enige tijd gediscussieerd. Aangegeven is dat hier van geleerd moet worden 
hoe de procedure nu gelopen is en dit moet meegenomen worden naar de toekomst. 
Hier kan dan een procedurele afspraak over gemaakt worden.  
 
Met de nieuwe leden is afgesproken dat ze na de vergadering bericht krijgen over het 
vervolg. Het idee is om in september met elkaar te starten, sommige nieuwe leden 
willen echter in augustus ook al wel starten. De voorkeur is september omdat in 
augustus een aantal mensen op vakantie zijn. In de 1e week van september (6 
september) zullen de nieuwe leden uitgenodigd worden voor de informele 
vergadering om kennis te maken. Daarna worden de leden ingewerkt. Willy zal 
vragen of men behoefte heeft aan meer informatie voordat de kennismaking 
plaatsvindt. Dit wordt dan persoonlijk opgepakt. Ruud Wiersema zal uitgenodigd 
worden voor de formele vergadering van september zodat ook dan met elkaar 
kennisgemaakt kan worden.  
 
6.2 Huishoudelijk Reglement 
Henk stelt voor dat iedereen feedback geeft per mail en dat dan alleen de punten 
worden besproken die discussie opleveren. Uiterlijk tot 31 juli a.s. kan men reacties 
geven op het huishoudelijk reglement. Dit wordt vervolgens verwerkt door Pieta en 
Henk. Daarna wordt dit als besluitstuk in de vergadering besproken.  
In het draaiboek staat ook het inwerkproces voor de nieuwe leden, voor het eerste 
punt (documenten) van het draaiboek wordt ook verzocht om voor 31 juli a.s. een 
reactie te geven.  
 

7. Vijfde Monitor Sociaal Domein 
Dit is ter kennisname en wordt per groep opgepakt.  
 

8. Ingekomen en uitgegane stukken (ter info) 

B01 Marlies Heikens – agenda SamSam  Willy 

B02 Olaf Jansen – monitor afspraakbanen → Henk gaat kijken of we 
hier nog iets mee moeten doen.  

Henk 

B03 Gert Jan Overduin – Rapport versnellingskamer WMO Ter info 

C01 Koepeladviesraden – oproep adviesraden Ter info 

C02 Koepeladviesraden – contributieverhoging Ter info 

C03 Iederin – werkbijeenkomst gemeenteraadsverkiezingen Ter info 

C04 Movisie – cliëntenraden en GGZ in de wijk Ter info 

C05 R. Lijster – faillissement MO-zaak Ter info 

C06 Avi – Nieuwsbrief juli Ter info 

C07 VG Belangenplatform nieuwsbrief juli Ter info 
 

9 Rondvraag 



Vergadering augustus → de informele vergadering is 1 augustus a.s. deze wordt als 
formele vergadering gezien waardoor de formele vergadering komt te vervallen. 
Starttijd is 19.00 uur.  
 

10. Sluiting 
Willy sluit vervolgens de vergadering om 21.30 uur en wenst iedereen wel thuis. 

 
 


